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Møteprotokoll 

7/13  

 

 

 

Møte: 

 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteen 

Møtested: Møterom Rødkleiva, inngang på baksiden av bygget. Sørkedalsveien 150   

Møtetid: 07.11.2013 kl. 17:00 

Sekretariat: 23 47 60 64 

 

 

 

 

 

Møteleder: Jane Steenbuch (H) 

  

Tilstede:  Lene Mathisen (H) 

Mona Helene Grønlie Herzog (V) 

 

  

Forfall: Sunniva Borgen (H) 

Åse Ryvarden (A) 

Arne Eugen Boysen (F) 

  

Som vara møtte:  Johan Cappelen (H) 

Arne W. Bentzen (F) 

  

I tillegg møtte: Synnøve Ringstrøm, uteteamet 

  

Møtesekretær: Jeannette Wold, enhetsleder forebygging barn og unge 

  

   

Åpen halvtime 

Ingen møtte. 

Godkjenning av innkalling 

Innkallingen ble godkjent uten merknader. 

Godkjenning av sakskart 

Sakskartet ble godkjent med følgende tilleggssak: 

 

43/13 Navnsetting av en del av Lillevannsveien 
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Informasjon 

Synnøve Ringstrøm fra Uteteamet informerte om HAP-kurset/programmet. Barn-, ungdom- 

og kulturkomiteen ønsker Synnøve tilbake om ca. 6 måneder. 

 

Informasjon fra barnehagene: 

Resultatene fra brukerundersøkelsen er nå klar. Bydelen har en svarprosent på 73,57 %, dette 

er en økning på 0,34 % fra 2012. Undersøkelsen er delt opp i 7 hovedområder; trivsel og 

trygghet, samarbeid og medvirkning, utvikling og læring, inne- og utemiljø, generelt. For de 

kommunale barnehagene er det i snitt en positiv vekst på alle områder, og foresattes 

tilfredshet alt i alt er 5,15 (5,1 i 2012). I de ikke-kommunale barnehagene viser resultatene en 

ørliten nedgang innenfor fem av områdene og foresattes tilfredshet alt i alt er 5,3 (5,31 i 

2012). Resultatene vil bli lagt ut på den enkelte barnehage og presentert i sak tili 

bydelsutvalget i desember. 

 

Liabakken barnehage ble flyttet inn i Hovseterveien 20 i helgen. Tilbakemeldingene fra 

foresatte har vært positive. 

 

Det er avholdt møte med FUB. Det er kommet positive tilbakemeldinger på foraet – godt 

grunnlag for samarbeid. Tema var budsjett, bemanningsnorm og konkurranseutsetting /salg av 

barnehager. Neste møte blir våren 2014. 

 

Eventuelt 

Det var ingen saker til eventuelt. 

Saker til behandling 

37/13 13/00100-13 
Protokoll fra møte i Barn-, ungdom- og kulturkomiteen 

9.oktober.2013  
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38/13 13/01059-4 Frivilligprisen 2013 4 

39/13 13/01359-5 Kulturprisen 2013 6 

40/13 13/01388-1 Kartlegging av interesse og kostnader ved skatepark i bydelen 8 

41/13 13/00097-11 
Informasjonssaker til barn-, ungdom- og kulturkomiteens møte 

7. november 2013 
11 

42/13 13/00101-13 Protokoll fra møte i ungdomsrådet 7. oktober 2013 12 

43/13 13/00736-16 Navnsetting av en del av Lillevannsveien 13 
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Saker til behandling 

 

37/13 Protokoll fra møte i Barn-, ungdom- og kulturkomiteen 

9.oktober.2013  

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Barn-, ungdom- og kulturkomiteen 07.11.2013 37/13 

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteen godkjenner protokollen fra møte 9. oktober 2013. 

 

Møtebehandling 

 

 

Votering 

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteen behandlet saken i møte 7.11.2013 og fattet følgende 

vedtak 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteen godkjenner protokollen fra møte 9. oktober 2013. 
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38/13 Frivilligprisen 2013 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Barn-, ungdom- og kulturkomiteen 07.11.2013 38/13 

2 Bydelsutvalg 14.11.2013 178/13 

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

 

AU gir barn-, ungdom- og kulturkomiteen fullmakt til å innstille til bydelsutvalget kandidat til 

årets kulturpris. 

 

 

Møtebehandling 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteen fremmet følgende forslag: 

 

Vestre Aker bydelsutvalg tildeler Frivilligbussen (et samarbeid mellom Vestre Aker 

Frivillighetssentral og Bydel Vestre Aker) Frivilligprisen 2013. 

 

Frivilligbussen ble startet i 2011 organisert av Espen W. Andresen, leder av Vestre Aker 

Frivillighetssentral, og bussjåfør Ola Ramstad. Det er en tjeneste som skulle kjøre de eldre 

mellom Vinderen seniorsenter og Røa eldresenter. 

 

Prosjektet har blitt en kjempesuksess og har forandret livet til mange eldre. Turene i år har 

også inkludert sommerutflukter til blant annet Ullevålseter og Grefsenkollen. Det nevnes at 

dette er ekstra kjærkomment i en tid av året da byen er ganske tom. 

 

En av brukerne sier det slik: «Jeg ble alene i sommer og fikk til fulle erfare hvor godt det var 

å bli hentet til hyggelig samvær rundt dekket bord…2 flotte turer til Ullevålseter var jeg med 

på, alle bussturene er jo en god sosial kanal i seg selv – vi kom rundt i bydelen – på gamle 

tomter for mange av oss. Frivilligbussen er blitt et «must» for oss 90 åringer.» 

 

Vestre Aker bydelsutvalg er imponert over og meget takknemlig for den store innsatsen av 

frivillige hjelpere som gjør dette tilbudet mulig. Dere er hverdagshelter i bydelen vår og gjør 

hverdagen til en glede for veldig mange eldre mennesker. 

 

Det er en glede å tildele prisen til alle ildsjelene som kjører denne bussen og som arrangerer 

turene. 

 

Votering 

Komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteen behandlet saken i møte 7.11.2013 og innstiller 

overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 

Vestre Aker bydelsutvalg tildeler Frivilligbussen (et samarbeid mellom Vestre Aker 

Frivillighetssentral og Bydel Vestre Aker) Frivilligprisen 2013. 
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Frivilligbussen ble startet i 2011 organisert av Espen W. Andresen, leder av Vestre Aker 

Frivillighetssentral, og bussjåfør Ola Ramstad. Det er en tjeneste som skulle kjøre de eldre 

mellom Vinderen seniorsenter og Røa eldresenter. 

 

Prosjektet har blitt en kjempesuksess og har forandret livet til mange eldre. Turene i år har 

også inkludert sommerutflukter til blant annet Ullevålseter og Grefsenkollen. Det nevnes at 

dette er ekstra kjærkomment i en tid av året da byen er ganske tom. 

 

En av brukerne sier det slik: «Jeg ble alene i sommer og fikk til fulle erfare hvor godt det var 

å bli hentet til hyggelig samvær rundt dekket bord…2 flotte turer til Ullevålseter var jeg med 

på, alle bussturene er jo en god sosial kanal i seg selv – vi kom rundt i bydelen – på gamle 

tomter for mange av oss. Frivilligbussen er blitt et «must» for oss 90 åringer.» 

 

Vestre Aker bydelsutvalg er imponert over og meget takknemlig for den store innsatsen av 

frivillige hjelpere som gjør dette tilbudet mulig. Dere er hverdagshelter i bydelen vår og gjør 

hverdagen til en glede for veldig mange eldre mennesker. 

 

Det er en glede å tildele prisen til alle ildsjelene som kjører denne bussen og som arrangerer 

turene. 
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39/13 Kulturprisen 2013 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Barn-, ungdom- og kulturkomiteen 07.11.2013 39/13 

2 Bydelsutvalg 14.11.2013 179/13 

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

 

AU gir barn-, ungdom- og kulturkomiteen fullmakt til å innstille til bydelsutvalget kandidat til 

årets kulturpris. 

 

 

Møtebehandling 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteen fremmet følgende forslag: 

 

Vestre Aker bydelsutvalg tildeler Røa musikkfestuker ved organist Gunnar Petersen –

Øverleir, Kulturprisen 2013 i Vestre Aker. 

 

Det er niende år på rad at organist Gunnar Petersen-Øverleir har arrangert musikkfestuken og 

har dermed i mange år vært en fremragende representant for kulturformidling i bydelen. Han 

mener det er viktig å ha et kulturtilbud i vårt nærmiljø slik at unge og gamle kan få anledning 

til å stanse litt opp, glede seg over sang og musikk, fordøye hverdagen og forhåpentlig få litt 

påfyll som kan gi inspirasjon til å se ting på nye måter. Vestre Aker bydelsutvalg er meget 

takknemlig for denne innsatsen og for kulturtilbudet som Røa kirke formidler hele året. 

 

Hver musikkfest har sin egen tittel og med ord som Orgelfest, Påfyll, Inspirasjon og 

Opplevelse har Røa musikkfestukene tilbudt bydelsbeboerne en hel uke med levende musikk 

på profesjonelt toppnivå. Åpningskonserten i 2013 med Brahms: Ein deutsches Requiem med 

Sølvguttene og musikere fra Oslo-Filharmonien oppfylte så absolutt en Opplevelse for alle 

som var til stede. 

 

Det er en glede å tildele prisen til Røa Musikkfestuker ved organist Gunnar Petersen-Øverleir. 

 

Votering 

Komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteen behandlet saken i møte 7.11.2013 og innstiller 

overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 

Vestre Aker bydelsutvalg tildeler Røa musikkfestuker ved organist Gunnar Petersen –

Øverleir, Kulturprisen 2013 i Vestre Aker. 

 

Det er niende år på rad at organist Gunnar Petersen-Øverleir har arrangert musikkfestuken og 

har dermed i mange år vært en fremragende representant for kulturformidling i bydelen. Han 

mener det er viktig å ha et kulturtilbud i vårt nærmiljø slik at unge og gamle kan få anledning 

til å stanse litt opp, glede seg over sang og musikk, fordøye hverdagen og forhåpentlig få litt 

påfyll som kan gi inspirasjon til å se ting på nye måter. Vestre Aker bydelsutvalg er meget 

takknemlig for denne innsatsen og for kulturtilbudet som Røa kirke formidler hele året. 
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Hver musikkfest har sin egen tittel og med ord som Orgelfest, Påfyll, Inspirasjon og 

Opplevelse har Røa musikkfestukene tilbudt bydelsbeboerne en hel uke med levende musikk 

på profesjonelt toppnivå. Åpningskonserten i 2013 med Brahms: Ein deutsches Requiem med 

Sølvguttene og musikere fra Oslo-Filharmonien oppfylte så absolutt en Opplevelse for alle 

som var til stede. 

 

Det er en glede å tildele prisen til Røa Musikkfestuker ved organist Gunnar Petersen-Øverleir. 
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40/13 Kartlegging av interesse og kostnader ved skatepark i bydelen 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Barn-, ungdom- og kulturkomiteen 07.11.2013 40/13 

2 Bydelsutvalg 14.11.2013 180/13 

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

 

Bydelsutvalget tar redegjørelsen om skatepark til orientering 

 

Møtebehandling 

Rapport fra Barn-, ungdom- og kulturkomiteens (BUK) befaring til Arena Bekkestua 

 

Torsdag 24. oktober 2013 

Til stede: Stig Terje Fallingen (leder av Arena Bekkestua) 

  Jane Steenbuch (H) (leder BUK) 

  Arild Gjervan (H) (leder BMS) 

  Arne Boysen (Frp) (komitemedlem BUK) 

 

Arena Bekkestua ble åpnet i 2006. Det var i 2001 at Kultur- og Kirkedepartementet lanserte 

en idékonkurranse og dugnad som fikk navnet ”Aktivt møtested.”  Bærum kommune ønsket å 

kunne gi tilbud til de uorganiserte ungdommene i kommunen.  

 

110 ungdom deltok og flertallet ønsket seg en skatepark. Det var mange i kommunestyret som 

fryktet at skatemiljøet vil trekke til seg uønskede elementer. I dag er Arena Bekkestua det 

mest besøkte idrettsanlegget i Bærum og medlemmene av kommunestyret gir full støtte. 

Byggekostnaden for hallen var kr. 22 300 000 hvorav kr. 10 000 000 kom fra Kultur- og 

Kirkedepartementet. Totalkostnad var kr. 24 900 000 og resten kom fra Bærum kommune og 

leietakere.  

 

Arena Bekkestua har nylig åpnet registrering på nettet og registeret skal også fortelle hvor i 

Oslo og Bærum brukerne kommer fra. Vestre Aker kan, etter hvert, få informasjon om hvor 

mange som er fra Vestre Aker bydel. 

 

Den innendørs aktivitetshallen er formet som et stort ”street” anlegg med et mindre ”ramp” 

anlegg i et annet rom. Utendørsanlegget er mest ramp. Anleggene er også brukt til BMX 

sykling og til kursvirksomhet.  

 

Arena Bekkestua er sprengt og det har lenge vært en diskusjon om et større anlegg i Oslo. 

Fornebu har vært lansert. Fallingen uttrykte ønske om at kommunene/bydelene bør snakke 

sammen slik at skating kan organiseres med et par store anlegg og flere satellitt-anlegg.  

Vestre Aker har et glimrende utgangspunkt med både snowboarding i Wyllerløypa og BMX 

kjøring i Tryvannsanlegget. Flere toppidrettsutøvere forteller om hvor bra skating er som 

startidrett. De fleste som bruker snowboard bruker skatebrett om sommeren, og omvendt.  

 

Det var enighet om at det er ønskelig med flere innendørsanlegg og helst ”street.” Utendørs 

gir en veldig kort sesong.  
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Miljøarbeiderne på Arena Bekkestua driver aktivt forebygging blant ungdommen som 

kommer dit og de lykkes med å ha et rusfritt miljø. 

 

Høyre fremmet følgende forslag til vedtak: 

 

Med bakgrunn i økende rusmisbruk og høye drop-out tall blant ungdommer i Bydel Vestre 

Aker, har Barn-, ungdom- og kulturkomiteen (BUK) ønske om et større og bedre tilbud til de 

uorganiserte ungdommene i bydelen, særlig på østsiden i nærheten av Ris og Midtstuen 

skoler. 

 

Det Gule Huset har vært det eneste tilbudet lenge. Det er lite plass der og det hadde vært en 

stor fordel hvis Slemdal skole kunne få denne bygningen til skolebruk, slik som 

Skolebehovsplanen er i dag. 

 

Arena Bekkestua er et anlegg som har truffet målgruppen. En enkel storhall brukes til «street» 

skating, til BMX kjøring og til annen kursvirksomhet. Alle kursene er rettet mot samme 

målgruppe og Ny Sirkus og Capoeira er meget populære. Lederen av Arena, Stig Terje 

Fallingen, påpeker at data utstyr ikke lenger er trekkplaster da de fleste har fått dette hjemme. 

Miljøarbeiderne jobber med forebyggende tiltak hele tiden og de lykkes med et rusfritt miljø. 

 

Arena Bekkestua er sprengt og ønsker samarbeid med en storhall i Oslo og/eller mindre 

satelitthaller rundt omkring. Flere av de største byene i Norge har nå fått skatehall. Bydel 

Vestre Aker ligger meget gunstig til med snowboarding i Wyllerløypa og BMX kjøring i 

Tryvann/korketrekker´n. 

 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteen (BUK) ber bydelsutvalget om å ta kartlegging og 

rapporten til orientering. BUK skal arbeide videre med saken. 

 

Votering 

Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteen behandlet saken i møte 7.11.2013 og innstiller 

overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 

Med bakgrunn i økende rusmisbruk og høye drop-out tall blant ungdommer i Bydel Vestre 

Aker, har Barn-, ungdom- og kulturkomiteen (BUK) ønske om et større og bedre tilbud til de 

uorganiserte ungdommene i bydelen, særlig på østsiden i nærheten av Ris og Midtstuen 

skoler. 

 

Det Gule Huset har vært det eneste tilbudet lenge. Det er lite plass der og det hadde vært en 

stor fordel hvis Slemdal skole kunne få denne bygningen til skolebruk, slik som 

Skolebehovsplanen er i dag. 

 

Arena Bekkestua er et anlegg som har truffet målgruppen. En enkel storhall brukes til «street» 

skating, til BMX kjøring og til annen kursvirksomhet. Alle kursene er rettet mot samme 

målgruppe og Ny Sirkus og Capoeira er meget populære. Lederen av Arena, Stig Terje 

Fallingen, påpeker at data utstyr ikke lenger er trekkplaster da de fleste har fått dette hjemme. 

Miljøarbeiderne jobber med forebyggende tiltak hele tiden og de lykkes med et rusfritt miljø. 
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Arena Bekkestua er sprengt og ønsker samarbeid med en storhall i Oslo og/eller mindre 

satelitthaller rundt omkring. Flere av de største byene i Norge har nå fått skatehall. Bydel 

Vestre Aker ligger meget gunstig til med snowboarding i Wyllerløypa og BMX kjøring i 

Tryvann/korketrekker´n. 

 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteen (BUK) ber bydelsutvalget om å ta kartlegging og 

rapporten til orientering. BUK skal arbeide videre med saken. 
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41/13 Informasjonssaker til barn-, ungdom- og kulturkomiteens møte 7. 

november 2013 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Barn-, ungdom- og kulturkomiteen 07.11.2013 41/13 

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

 

1. Kopi av brev fra Byrådsavdeling for kunnskap og utdanning av 10.10.2013 

vedrørende Uttalelse til barnehagebehov på Røa. 

2. Kopi av brev fra Utdanningsetaten av 11.10.2013 vedrørende Endring av 

inntaksområdene mellom Bjørnsletta, Huseby, Lilleaker og Lysjordet skoler – 

høringsdokument. 

3. Kopi av brev fra Utdanningsetaten av 11.10.2013 vedrørende Endring av 

inntaksområdet mellom Slemdal og Smestad skoler – høringsdokument. 

 

Tas til orientering. 

 

Møtebehandling 

 

 

Votering 

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteen behandlet saken i møte 7.11.2013 og fattet følgende 

vedtak 

1. Kopi av brev fra Byrådsavdeling for kunnskap og utdanning av 10.10.2013 

vedrørende Uttalelse til barnehagebehov på Røa. 

2. Kopi av brev fra Utdanningsetaten av 11.10.2013 vedrørende Endring av 

inntaksområdene mellom Bjørnsletta, Huseby, Lilleaker og Lysjordet skoler – 

høringsdokument. 

3. Kopi av brev fra Utdanningsetaten av 11.10.2013 vedrørende Endring av 

inntaksområdet mellom Slemdal og Smestad skoler – høringsdokument. 

 

Tas til orientering. 
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42/13 Protokoll fra møte i ungdomsrådet 7. oktober 2013 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Barn-, ungdom- og kulturkomiteen 07.11.2013 42/13 

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteen tar protokollen fra møte i ungdomsrådet 7. oktober 2013 

til orientering. 

 

Møtebehandling 

 

 

Votering 

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteen behandlet saken i møte 7.11.2013 og fattet følgende 

vedtak 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteen tar protokollen fra møte i ungdomsrådet 7. oktober 2013 

til orientering. 
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43/13 Navnsetting av en del av Lillevannsveien 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Barn-, ungdom- og kulturkomiteen 07.11.2013 43/13 

2 Bydelsutvalg 14.11.2013  

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

 

Bydelsutvalget tar kopi av brev om effektuering av vedtak om navnsetting av Lillevannsveien 

til orientering. 

 

Møtebehandling 

 

 

Votering 

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Barn-, ungdom- og kulturkomiteen behandlet saken i møte 7.11.2013 og innstiller 

overfor bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 

Bydelsutvalget tar kopi av brev om effektuering av vedtak om navnsetting av Lillevannsveien 

til orientering. 

 

 

 

 

Oslo, 7.11.2013. 

 

 

 

Jane Steenbuch (H) 

leder 


